
Referat fra bestyrelsesmøde i Fanø Rideklub den 25. november 2024 
 
Deltager: Mette T, Karin, Lone, Vibse, og Pia 
Fraværende: Mette H., Kaja 
 
 

 

Punkt Emne Noter Ansvarlig 

1. Kort opfølgning siden sidst – 
bordet rundt 

Nyt cykelskur til stuehuset. Det undersøges 
nærmere omkring pris før bestyrelsen tager 
en beslutning. 
 
Det er besluttet, at sælge de mange 
skraldespande som klubben har stående, 
som ikke allerede anvendes, men vi 
beholder 2. Prisen skal være kr. 400,- per 
stk. 
 
Bestyrelsen arbejder på en fælles aktivitet 
eller udflugt for klubbens medlemmer i 2025 
og specielt for børn og unge med afsæt i 
sponsoratet fra Vesterland. 
 
Den 15.12 kl. 10-12 er der julearrangement 
for klubbens medlemmer. Der serviceres 
æbleskiver og varm cacao, kaffe og te til 
dem der kommer med nissehue. Der bliver 
ridning og lidt springning på elevponyerne. 
Der lægges indslag på Facebook og der laves 
en seddel til opslagstavlen. 
 
Oprydning i rytterstuen udsættes til 2025. 
 

Lone 
 
 
 
Vibse 
 
 
 
 
 
Lone og Karin 
 
 
 
 
Lone handler 
ind. 
 
 
 
Pia 
 
 
Pia 

2.  Status for klubbens økonomi Vi følger klubbens budget og økonomien er 
ok. 
 
Opdateret medlemsliste sendes til Pia 
 
Ivy er blevet et nyt medlem. 
 

 
 
 
Vibse 

3. Containerløsning som 
mødding 

Containeren er nødt til at stå på skrå for at 
Michael kan håndtere den og det er slet ikke 
nogen god løsning når der skal afleveres 
hestepærer. Vi får containeren flyttet indtil 
der er fundet en løsning. 
 
Nedsat en arbejdsgruppe. Mette og Pia L 
sidder i gruppen og vi spørger Jens – Mettes 
mand og Ternes far om de vil være med. 
 
Hvis der er andre der har lyst til at være med 
i arbejdsgruppen så giv endelig lyd – der er 

plads til flere😊 
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4. Elevponyerne Det opleves, at elevponyerne får forskellige 
mængder af wrap og det er ikke 
tilfredsstillende.  
 
Der hænges en seddel op i laden med 
information om hvor meget ponyerne skal 
have og så håber vi at alle er mere 
opmærksomme på at elevponyerne får den 
mængde de har behov for. 
 

 
 
 
 
Vibse 

5. Gravning af grøfter, 
udligning af jordbunker, 
stabilgrus til løsdrifterne 
 

Michael har gravet næsten alle grøfterne og 
den ene som mangler må vente til foråret. 
 
Mette følger op ved Rasmus om udligning af 
jordbunker og lægning af stabilgrus ved 
løsdrifterne og giver besked ind i 
staldgruppen. 
 
Vi skal også have et tilbud fra Rasmus på 
ordning af parkeringsområdet, da den står 
meget under vand. 
 

 
 
 
Mette 

6. Henvendelse fra skolen om 
tilbud om ridning til børn og 
unge 

Lone giver tilbagemelding om, at vi ikke kan 
tilbyde dette, da vi ikke har nogen i klubben, 
som har meldt sig til at tage opgaven.  
Der er tale om at tilbyde undervisning m.m. i 
dagtimerne til børn og unge, der har det lidt 
svært mod betaling. 
 

Lone 
 
 
 

7. Henvendelser på mail Chalott havde skrevet på mail, om vi kunne 
finde en bedre løsning på betaling for lån af 
ridehal – super godt spørgsmål.  
Vi har besluttet, at vi gør det muligt, at 
betale med mobil pay uden at man skal 
skrive sig på en liste. Der bliver lavet et skriv 
som hænges op på barrieren hvordan det 
skal gøres. 
 
Ros til medlemmerne for at skrive en mail 
når der er behov for at bestyrelsen tager 
stilling til noget, som I har på hjerte eller 
hvor der er behov for afklaring. 
 

 
 
 
Vibse 
 
 
 

8. Drift i forhold til lejerne Ventelisten blev opdateret og den ligger hos 
Mette. 

Mette 
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Næste møde den 6. januar 2025 kl. 18:30-21:00 

 
Skuret på et af vinterfoldene er til fælles 
brug for staldens lejere. Det betyder, at de 
der har hest i stalden skal have adgang til 
skuret på marken, hvis hesten kan gå i flok 
med de øvrige fra stalden. 
 
Vi besluttede, at der må være 2 
heste/ponyer per løsdrift for de private 
lejere.  
Opdatering af denne information på 
hjemmesiden. 
 
Udsættes til næste møde: 
Fysisk slåning af græsmarkerne om 
sommeren for at udnytte hestenes gødning 
som kvælstofkilde? 
Hvis vi vil afprøve den løsning så skal vi 
etablere en arbejdsgruppe der kan finde den 
rigtige løsning og vi skal beslutte om der skal 
søges penge gennem sponsorater? 
 

 
 
 
 
 
 
 
Mette 
 
 
 
 
 
 
 
Pia 

9. Evt. Der var ikke noget til dette punkt.  
 


